

# PRESS RELEASE

21 May 2024  
PRESS RELEASE

## Women sailing the world –

### Leo Wealth Steering the Course Women's Sailing Festival

(For immediate release) Hebe Haven Yacht Club with Sailability HK, is inviting women and girls to have fun at the global women's sailing festival titled 'Steering the Course' in May. Join HHYC from Tuesday May 21<sup>st</sup> to Sunday 26<sup>th</sup> May for a number of interesting on-and-off-water activities and events that encourage and incentivise participation by women and girls in sailing. This year's theme from World Sailing, is the pathway to the Olympics. 2024 is the year where we have gender parity participation in Paris.

2024 is the fourth year for Hebe Haven Yacht Club to run this festival. The aim of this week-long event is to increase female participation in sailing, especially for those who have never tried sailing and watersports. The festival also highlights the career pathways available to them through watersports.

World Sailing launched 'Steering the Course' in 2021 to introduce women and girls worldwide to the sport of sailing and encourage alternative pathways for those already within the sport, such as coaching or officiating. The festival will bring together sailing communities from all backgrounds, as well as events taking place in multiple countries at the same time. Join us for a fun-packed event week including evening talks and discussions, taster sessions on dinghies and J/80 and a lot more. Sailing Federation of Hong Kong, China (HKSF) is also supporting the event.

On Saturday 25<sup>th</sup> May, women teams from Hong Kong and the Greater Bay Area will compete on the water, at the Leo Wealth Hong Kong Open Ladies'/ Girls' Champ Regatta. This is followed by open invite for participants and their friends and family, to the prize-giving party at the HHYC Garden Bar.

Thank you, Leo Wealth and Vino Artisan Italian Wines for being our event sponsors this year. We look forward to welcoming their women teams to come on board and celebrate the festival success.

Contact HHYC and find out how you can get out on the water and have fun!

# 新聞稿



[Hebe Haven Yacht Club](#) |



[hhyc\\_offical](#) | [HHYC Website](#)

– Ends –

#### About Hebe Haven Yacht Club

Hebe Haven Yacht Club is a private members club established in the Pak Sha Wan, Sai Kung area in 1963. The Club provides first-class yacht racing and boating facilities for members. The Club also works closely with local schools and organisations, to offer training facilities and professional instruction to develop youth sailing in Hong Kong. In addition, as a 'Caring Organisation' member, the Club proactively contributes to the local community with regularly organised events.

For media enquiries, please contact our PR & Marketing Department at [pr\\_mgr@hhyc.org.hk](mailto:pr_mgr@hhyc.org.hk) / [events\\_mgr@hhyc.org.hk](mailto:events_mgr@hhyc.org.hk) / tel: 2719 7911

新聞稿[即時發放]  
2024年5月21日

## 讓女性航行世界 Leo Wealth Steering the Course 女性航海節

白沙灣遊艇會熱烈地宣布與航能香港攜手舉辦一全球性航海活動，名為 2024 年 **Steering the Course** 女性航海節。由 5 月 21 日星期起至 26 日，一連串海上及非海上的活動將鼓勵更多的女性和女孩參與水上活動。今年世界帆船組織 (World Sailing) 的主題是「通往奧運的道路」，2024 年是巴黎實現性別平等參與的一年。

今年是白沙灣遊艇會慶祝女性航海節的第四週年，這個為期一周的節日主要目的是讓更多的女性，特別是為那些從未嘗試過帆船或水上運動的女性提供參與水上運動的機會，並鼓勵更多新的年輕女水手參與，同時也為他們帶來相關水上運動職業的發展機遇。

今年世界帆船組織 (World Sailing) 於 2021 年起啟動了「**Steering the Course** 引導航向」活動，向世界各地的女性和女孩介紹帆船運動，並鼓勵那些已經從事這項運動的人選擇不一樣的途徑，例如教練或裁判。該節日將匯集來自不同背景的帆船社群，以及在多個國家同時舉行活動。充滿樂趣的活動週節目多姿多彩，當中包括黃昏演講和討論、小艇和 J/80 龍骨船試玩環節等等。中國香港帆船運動總會亦非常支持是次活動。

今年的一大亮點是於 5 月 25 日舉行的 **Leo Wealth** 全港女子公開帆船錦標賽。來自香港和大灣區的女性航海選手將參加比賽，選手們及其朋友和家庭成員都歡迎參加在白沙灣遊艇會花園酒吧賽後的頒獎晚會。我們鼓勵所有會所會員參與並邀請他們的家人、朋友和同事參與這個充滿樂趣的活動。

是次女性航海節特別鳴謝 **Leo Wealth** 及 **Vino Artisan Italian Wines** 作為我們今年活動的贊助商，期待她們女性團隊的參與為活動週錦上添花。

# 新聞稿

如欲了解更多資訊，歡迎瀏覽[網站](#)或掃描以下的二維碼。



[Hebe Haven Yacht Club](#) |



[hhyc\\_official](#) |

[白沙灣遊艇會官方網站](#)

- 完 -

## 關於白沙灣遊艇會

白沙灣遊艇會於1963年成立，一直致力為會員提供國際級遊艇比賽及全面的遊艇服務設施。本會亦有組織帆船培訓項目，與不同學校和機構合作，提供專業航海運動訓練指導，全力促進年青人帆船運動的發展。白沙灣遊艇會連續多年獲得社聯頒發「商界展關懷」嘉許，標誌本會積極推動社區活動，舉辦多元化籌款支援香港慈善機構，並致力與本地和世界各地遊艇會建立良好的合作關係。

傳媒查詢，歡迎聯絡電郵: [pr\\_mgr@hhyc.org.hk](mailto:pr_mgr@hhyc.org.hk)/ [events\\_mgr@hhyc.org.hk](mailto:events_mgr@hhyc.org.hk) 或致電 +852 2719 7911.